
 

Warszawa, 07.01.2025r. 

 

 

Protokół IV Spotkania Rady Uczelnianej Samorządu Studentów 
 

Agenda spotkania: 

1.Rozpoczęcie spotkania - przywitanie uczestników spotkania przez 
Przewodniczącego Bartosza Korbę. Przedstawienie agendy spotkania. 

2.Powołanie protokolanta - poinformowanie przez Przewodniczącego uczestników 
spotkania o aktualizacji protokołów na stronie internetowej. 

3.Podsumowanie działalności: 

- Projekty: podsumowanie przeprowadzone przez Julię Górską 

- Pierniczkowanie - podziękowania dla koordynatorów i pomocników przy 
wydarzeniu. Przedstawienie przebiegu wydarzenia: konkursy itd. 

- Nauka tańca - podsumowanie, kolejnej edycji wydarzenia. 

- Zbiórka darów i stream charytatywny - podsumowanie zbiórki (karmy, koców, 
ręczników) oraz podsumowanie zrzutki trwającej podczas streama finalnie zebrana 
kwota - 4110 zł. Podziękowania dla osób biorących udział przy obu akcjach. 

- Gala Mistrzów - podsumowanie wydarzenia, wygrana członka Koła Ekonomistów. 
Zapowiedź kolejnej edycji w przyszłym roku. 

- Relacja z prac Senatu - Zapowiedź otrzymania pakietu Microsoft Offline dla 
studentów. Zmiana systemu dziekanatowego z EHMS na USOS. Plany dotyczące 
utworzenia COS. Informacja o połączeniu Wydziałów. 

- FUT Gdańsk - podsumowanie wyjazdu sprawozdawczo-wyborczego przez 
Mateusza Kaczyńskiego. Przedstawienie sylwetki nowego Przewodniczącego FUT 
oraz Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej przez Bartosza Korbę.  

4.Sprawy bieżące: 



- Omówienie kalendarza wydarzeń - spotkania poszczególnych komisji oraz 
nadchodzących wydarzeń: planszówki, bingo, karaoke, wośp, nauka tańca. 

 

- Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy (WOŚP) - podanie terminu akcji. 
Koordynator Piotr Mejer, termin 25-26.01. Zachęcenie uczestników spotkania do 
pomocy przy organizacji wydarzenia.  

- FUP (Forum Uczelni Przyrodniczych) - przedstawienie zjazdu w styczniu na 
Zachodniopomorskim Uniwersytecie Technologicznym w terminie 16-19.01. Można 
jeszcze się zgłosić do wzięcia udziału w wyjeździe. 

- Targi Pracy - koordynatorka Julia Karbarz omówiła organizację Targów Pracy i 
zachęciła uczestników spotkania do zaangażowania się w organizację wydarzenia, 
Piotr Wilczyński dopełnił te informacje. 

- Komisja Socjalno-Kulturowa: 

- Walentynki w akademikach - Julia Karbarz przedstawiła wydarzenie oraz zasady 
organizacyjne, zachęciła również do pomocy przy organizacji oraz wzięcia udziału w 
wydarzeniu przez mieszkańców akademików. 

- Obóz Zerowy - przedstawienie projektu dla nowych studentów przez Julię Górską. 
Zachęcenie do pomocy przy organizacji wyjazdu. 

- Luty jako miesiąc przerwy w działalności samorządu ze względu na sesję 
egzaminacyjną - zapowiedź kolejnego spotkania w marcu przez Mateusza 
Kaczyńskiego. 



5. Marketing - omówienie aktualnych działań komisji przez Patryka Kwiatkowskiego - 
planer studenta, zakup mikrofonów, współpraca na tiktoku z Politechniką Gdańską 
oraz filmik świąteczny SGGW. Omówienie projektu Legia Students Challenge, 
zachęcenie do udziału w akcji.  

6. Wybory uzupełniające: Wyznaczenie prowadzącego wybory przez Weronikę 
Paplak oraz wybranie komisji skrutacyjnej. 

- Wybory uzupełniające do Komisji Rewizyjnej RUSS nie odbyły się z powodu 
niestawienia się kandydata. 

- Wybory uzupełniające do Senatu Akademickiego SGGW 

Kandydaci: Weronika Jabłońska, Paweł Hebda, Klaudia Klimczak. 

Wyniki głosowania - Liczba uprawnionych do głosowania: 66 osób, zagłosowało 61; 

Dane kandydata Głosy za Głosy 
przeciw 

Głosy 
wstrzymujące  

Wynik 
głosowania 

Weronika Jabłońska  46 10 5 pozytywny 

Paweł Hebda 31 20 10 negatywny 

Klaudia Klimczak 11 33 17 negatywny 

W wyniku głosowania, nowo wybranym członkiem Senatu została Weronika 
Jabłońska poprzez uzyskanie największej ilości głosów pozytywnych.  

7. Sprawozdanie Członka Prezydium ds. Współpracy Międzynarodowej - Alicji 
Gniadzik 

- podsumowanie - dzień adaptacyjny dla studentów anglojęzycznych, 
przygotowanie start booka dla studentów anglojęzycznych, 

- student council international - włączenie studentów anglojęzycznych w 
aktywne działania na Uczelni, praca nad zmianami regulaminowymi, 

- ułatwienie dostępu do informacji studentów anglojęzycznych - Instagram SCI,  
- współpraca z BWM, ESN, SGGW TV, UNIGreen, ELLS, 
- wprowadzenie loga RUSS w wersji anglojęzycznej, 
- szkolenie SCI z zakresu organizacji wydarzeń, 
- usystematyzowanie pracy SCI, 

Głosowanie delegatów nad udzieleniem absolutorium: 

Głosy za Głosy przeciw Głosy wstrzymujące  Wynik głosowania 

33 0 0 Udzielono absolutorium 



8. Powołanie pełnomocników 

Przewodniczący powołał 2 pełnomocników: 

- pełnomocnik Przewodniczącego RUSS ds. Międzynarodowej - Barnaba 
Sibilski 

- pełnomocnik Przewodniczącego RUSS ds. SCI - Zhamilia Abdyldaeva 

9. Cytat Miesiąca - “Nie daj zgasić w sobie płomienia nadziei” - Aleksander Matuszak 

10. Wolne Wnioski 

- Film podsumowujący Stream - Anita Kozłowska, Anna Lewicka, Jadwiga 
Franczak. 

- Przypomnienie o obowiązku uczestniczenia w posiedzeniach komisji przez 
delegatów - Ewelina Wąs. 

- Rozdanie bluz nowym samorządowcom - Julia Górska, Patryk Kwiatkowski. 

11. Zakończenie spotkania 

 

 

Protokół sporządził/a 

Zuzanna Łuczak 

 

 


